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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

8. maj 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 243
Idet der henvises til Skatteministeriets redegørelse til Folketinget om anvendelsen 
af reglerne for medarbejderaktieordninger, april 2008, ønskes følgende oplyst:

- Antallet af selskaber og personer, der er omfattet af de aftaler, der vedrører 
2007 (svarende til værdien på 181.839.007 kr.).

- Da opgørelsen omfatter såvel 2007 samt ”efterregulering” for 2006 og tidligere 
år, ønskes det oplyst, om der for 2007 kan forventes en efterregulering i de 
kommende år, eller om der er tale om et éngangsfænomen.

- Om der sker beskatning af fortjeneste ved salg af medarbejderaktier m.v. inden 
for et vist åremål efter erhvervelsen.

- Hvorledes provenutabet er beregnet til ca. 53 mio. kr. for en værdi af aftalerne 

på 480 mio. kr. (eller ca. 33 mio. kr. henholdsvis ca. 20 mio. kr. for 

aftaleværdier på 298 mio. kr. henholdsvis 182 mio. kr.).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. maj 2008.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på klaus.haekkerup@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand
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